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INTERPELACJA 

          Szanowny Panie Prezydencie w oparciu o art.  24 ust. 3 o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 

1990 roku (Dz. U. 1990 Nr16 poz. 95 z późniejszymi zmianami) zwracam się do Pana z interpelacją w 

sprawie udrażniania cieków wodnych w Krakowie. 

       Zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym kwestii współpracy Wydziału Zieleni Miejskiej z 

Wodami Polskimi. Kwestia ta szczególnie na lewicy budzi wiele emocji ponieważ jesteśmy wyjątkowo 

uwrażliwieni na ochronę dobrostanu naszego środowiska. Na sesji Rady Miasta 12 lutego br. 

powodowany niepokojem członek Klubu Nowej Lewicy Grzegorz Garbiliński złożył rezolucję w celu 

zablokowania działań Wód Polskich , które zamierzają przeprowadzić prace udrażniania koryt 

rzecznych by zapobiegać podtopieniom w różnych częściach miasta. Zapobieżenie podtopieniom jest 

niewątpliwie niezwykle  ważne jednak nasuwają się pytania:  

- czy gmina (Wydział Zieleni) podjął stosowne rozmowy z Wodami Polskimi w celu wyznaczenia miejsc 

na zlokalizowanie rozlewisk, 

- czy gmina dysponuje aktualną siatką kartograficzną, która pozwoliłaby na wskazanie naturalnych 

zagłębień terenu, do których po weryfikacji własności (wł. gminy lub skarbu państwa) można skierować 

nadmiarową ilość wody z cieków, 

- jeżeli gmina nie dysponuje aktualną siatką kartograficzną – czy rozważano wykonanie jej przy 

wykorzystaniu środków finansowych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, 

- czy rozważano w przypadku braku siatki kartograficznej doraźne posiłkowanie się (oczywiście po 

uzyskaniu zgody) opracowaniami zawartymi w pracach magisterskich np. Wydziału Inżynierii Lądowej 

na naszej Politechnice Krakowskiej, 

- czy rozważano lub podjęto kroki odnośnie powołania Zespołu Zadaniowego np. d/s Uzgodnienia Linii 

Brzegowej cieków gminy Kraków – powołując do składu oprócz zainteresowanych również 

przedstawicieli z gremiów naukowych, badawczych i fundacji lub stowarzyszeń, które od lat działają na 

rzecz tworzenia i ochrony np. parków rzecznych i mają osiągnięcia w tej pracy. 

Panie Prezydencie to niezwykle ważne by praca i działania na rzecz terenów zielonych ( w tym parków 

rzecznych) nie poszły w niwecz. Ważnym jest by te dwie kwestie: ochrony mieszkańców przed 



powodzią i ochrony naszych terenów zielonych, płuc naszego miasta -  dla mieszkańców -  połączyć w 

jedno skuteczne działanie. 
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